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Abstract (en)
The invention relates to a roll force control device on a cold-strip rolling stand, particularly a foil-rolling stand, with a device for adjusting the chocks
(3,4) of a back-up roll (5,6) of the rolling stand by means of an infinitely variable adjustable device acting perpendicularly to the rolling plane and of
a lifting cylinder which is inserted coaxially into the adjusting device and on the end of the piston rod of which the back-up roll chock is releasably
suspended. The invention is characterised in that the adjusting device is - as known per se - designed as a double-acting piston-cylinder unit
(15,16), into the piston (16) of which the lifting cylinder (17) is centrally inserted and in that the piston-cylinder unit can be supplied in a controlled
manner with pressure media to regulate the roll force. <IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Walzkraftregelanordnung an einem Kaltbandwalzgerüst, insbesondere Folienwalzgerüst mit einer Vorrichtung zum
Anstellen und Anheben der Einbaustücke (3, 4) einer Stützwalze (5, 6) des Walzgerüstes mittels einer senkrecht zur Walzebene wirkenden,
stufenlos einstellbaren Anstelleinrichtung und einem in die Anstelleinrichtung koaxial eingesetzten Hubzylinder, an dessem Kolbenstangenende das
Stützwalzeneinbaustück lösbar aufgehängt ist. Die Erfindung ist dadurch gekennzeichnet, daß die Anstelleinrichtung - wie an sich bekannt - als
doppelseitig beaufschlagbare Kolbenzylindereinheit (15, 16) ausgebildet ist, in deren Kolben (16) der Hubzylinder (17) zentrisch eingesetzt ist und
daß die Kolbenzylindereinheit zur Regelung der Walzkraft gesteuert mit Druckmitteln beaufschlagbar ist. <IMAGE>
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